
PROTOKÓŁ NR XXXIV/2013
z obrad XXXIV Sesji Rady Gminy Godkowo kadencji 2010 -2014

odbytej w dniu 20 sierpnia 2013 roku 
w sali narad Urzędu Gminy w Godkowie

Ad pkt 1

Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ela Jankowiak dokonała otwarcia obrad XXXIV 
sesji Rady Gminy. Przywitała zebranych i stwierdziła prawomocność obrad. Zgodnie 
z listą obecności w chwili rozpoczęcia obrad uczestniczy 11 radnych.
W obradach ponadto udział wzięli:
1. Wójt Gminy Godkowo – Pan Janusz Ryszard Grzywalski
2. Sekretarz Gminy – Pani Danuta Anna Janczuk
3. Skarbnik Gminy – Pani Bożena Makuch
4. Radny Powiatowy – Pan Eugeniusz Paluch
5. Kierownicy jednostek organizacyjnych
6. Sołtysi – lista obecności w załączeniu

Ad pkt 2

Przewodnicząca Rady Gminy odczytała porządek obrad:
1. Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad.
2. Odczytanie porządku obrad.
3. Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie międzysesyjnym.
4. Interpelacje i wnioski Radnych.
5. Zapytania mieszkańców gminy.
6. Podjęcie uchwały Nr XXXIV/170/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla Gminy Milejewo na organizację Dożynek Powiatu Elbląskiego w dniu 7 września 
2013r. 
7. Podjęcie uchwały Nr XXXIV/171/2013 w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji  szkołom  publicznym  prowadzonym  na  terenie  gminy  Godkowo  przez 
podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz w sprawie trybu i zakresu 
kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonych dotacji. 
8. Podjęcie uchwały Nr XXXIV/172/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016 
9.Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIV/173/2013 w  sprawie  zmiany  budżetu  gminy 
Godkowo na 2013 rok 
10. Odpowiedzi na interpelacje i wnioski.
11. Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji.
12. Zakończenie obrad.

Radni jednogłośnie 11 głosami „za” przyjęli porządek obrad.



Ad pkt 3
Informacja Wójta Gminy z pracy w okresie między sesyjnym

Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado, zaproszeni Goście. 

− Okres  letni  miał  być  lekki,  a  jest  wiele  pracy,  nasi  rolnicy  jako  piersi  na 
naszym terenie zakończyli żniwa, przebiegły bardzo sprawnie za co rolnikom 
dziękuję. Jedyna smutna rzecz to to, że ceny za płody rolne są niższe niż w 
roku ubiegłym.

− wspólnie wykonaliśmy budżet za I półrocze bardzo dobrze, ponieważ dochody 
wykonaliśmy w 57,41 %,  a  wydatki 51, 27%

− większość  miejscowości  z  funduszem  sołeckim  sobie  poradziła,  głównie 
zrealizowano zadania związane z drogami.

− w dniu 25.08.2013 odbędą się Dożynki Gminne, gospodarzami dożynek będą 
Beata Kalińska z Piskajn i Zbigniew Niski z Dobrego.

− remont drogi wojewódzkiej przebiega bez większych problemów i uważam, że 
w listopadzie ten odcinek do Godkowa wykonają, oczywiście bez wykonania 
poboczy.

− wyjazd/wjazd na osiedle od strony CPN nie został uwzględniony. W zamian za 
to  mieli  nam  zrobić  drogę  okrężną;  umówiłem  się  w  Urzędzie 
Marszałkowskim z p. Marszałkiem Wróblewskim na rozmowę, podczas której 
uzgodniono,  że  albo  zostanie  zrobiony  wjazd  w tym miejscu  jak  był,  albo 
wykonają drogę asfaltową do drogi powiatowej na Miłakowo; jeśli chodzi o 
chodnik od krzyżówki do CPN ma być albo przełożony albo zrobiony nowy; 
wjazd od strony cerkwi zlikwidowany został - też będzie, zależny od tego czy 
ma być  dla  ruchu pieszego,  rowerów,  samochodów osobowych,   ks.  Sroka 
jeszcze się zastanawia.

− remont  dróg  powiatowych  –  zaczęliśmy  remontować  chodnik  w  Osieku, 
okazało się, że środki zebrane nie są wystarczające, gdyby uwzględnić uwagi 
mieszkańców  wnoszone  w  sprawie  krawężników  –  chcą  wymiany 
kamiennych na betonowe, trzeba by mieć jeszcze 15 tys zł. Tych środków nie 
mamy na dzień dzisiejszy . Jeżeli to będzie takie ważne dla Osieka to trzeba się 
będzie nad tym zastanowić.

− otrzymałem  od  Zarządu  Powiatu  propozycje  remontu  dróg  do  roku  2020. 
Zostaliśmy ujęci w następujących pozycjach:
jesteśmy ujęci na przyszły rok na remont drogi: Godkowo - Ząbrowiec w 2014 
roku, koszt całkowity 2 mln złotych, z tego naszego wkładu miało być 12,5 %  
-  250  tys.  zł.  Nie  ukrywam,  jest  tu  obecny  członek  Zarządu,  że  Zarząd  
twierdzi,  że  trzeba  jeszcze  dołożyć.  Był  dyrektor  Zarządu  Dróg  
Powiatowych Tadeusz  Przyborski  i  twierdził,  że  nawet  do  500 tys  zł.  No  
niestety od razu twierdzę dzisiaj, że nie stać nas będzie na 500 tys zł. Coś  



dołożymy,  ale  to  jest  uwarunkowane  naszymi  dochodami,  na  pewno  na  
przyszły rok nie jesteśmy w stanie dać 500 tys. zł. Będziemy rozmawiali. Nie 
przeszkadza, że ta droga w planach jest ujęta. Zarząd powiatu stawia sprawę 
tak, ten kto da więcej tego drogi będą robione. Moim zdaniem to jest trochę nie 
fair.

− Byłem  na  spotkaniu  z  prezydentem  RP  Bronisławem  Komorowskim  w 
Olsztynie poświęconym nowej transzy pieniędzy na lata 2014-2020. Na drogi 
lokalne ma nie być środków. Ale mogą być wykonywane remonty dróg jeśli 
będzie współpraca np. między wojewodą, powiatem, gminą. Ale to zależy czy 
ktoś ma w tym interes. Inwestycje na razie nie są planowane przez inwestorów 
na terenie gminy Godkowo, którzy mogliby dać 25 % wkładu własnego do 
remontu dróg. I tak my jesteśmy na uboczu. I to jest problem.

− W planach remontu dróg jest jeszcze droga od granicy od Spęd do Krykajn . 
Plan na 2019-2020. Nie ma jeszcze dokumentacji. 

− Jest też ujęty w planach odcinek Burdajny do granicy, ale kwota 3 mln zł dla 
nas jest nie do przyjęcia. 

−  UE  żąda  i  będzie  karać  za  śmieci,  kanalizację,  my  do  tej  pory  mamy 
skanalizowaną gminę w 10 %. Są sprawy związane z własnością gruntu np. 
Grądki.

− Ośrodek Zdrowia – jest trudna sytuacja, przyszła młoda lekarka, jest w ciąży, 
ale  po  urlopie  macierzyńskim  ma  wrócić.   Ośrodek  Zdrowia  miał  być 
remontowany  i  dlatego  był  całkowicie  zamknięty,  tego  remontu  nie  było. 
Powiadomiłem  NFZ.  Jest  kłopot  bo  nie  ma  kto  przyjmować.  Po  mojej 
interwencji - w sierpniu ma przyjmować dr Poćwiardowski w środy i piątki, od 
września – cztery razy w tygodniu oprócz wtorku.

− Ustawa śmieciowa – nie wyszło nam z wpłatami za śmieci u nas. Wina jest po 
naszej  stronie,  konkretnie  po  mojej.  Nie  wszystko  organizacyjnie  zostało 
dopięte.  Mam do czynienia  z  pracownikami,  którzy  są  niektórzy  młodymi, 
którzy się uczą, mamy kłopoty z kadrą na stanowiskach kierowniczych z tego 
powodu  że wynagrodzenia, które dostają nie są za wysokie; tak się w kraju 
utarło, że pieniądz jest najważniejszy, chociaż by była najlepsza jedna osoba to 
nic to nie da jeśli pozostałe osoby nie robią tak jak trzeba, tych problemów jest 
wiele, trzeba to będzie analizować, ale z błahych powodów nie możemy źle 
działać. Jeśli chodzi o wpłaty to sprawę dogramy. 

− Ogłosiliśmy już trzy przetargi na remont drogi Nawty-Skowrony. Nikt się nie 
zgłosił. Jest to przykre. Nie opłaca się to nikomu. Jest problem, że dostaliśmy 
na  tą  drogę  dofinansowanie  z  Urzędu  Marszałkowskiego  100  tys.  zł. 
Napiszemy do Marszałka , abyśmy mogli przesunąć te środki np. na drogę do 
Piskajn, aby wykonać asfalt. Zobaczymy, czy będzie to możliwe. Staramy się, 
aby to wyszło.

− Autobus jest w dobrym stanie, ale w I przetargu nie został sprzedany. Nikt nie 



był  chętny.  21.08.2013  odbędzie  się  drugi  przetarg,  ogłoszony  w  prasie 
ogólnokrajowej, cena została obniżona o 20 %.

Ad. pkt 4

Interpelacje i wnioski Radnych:
Pani Jankowiak poinformowała,  że  na komisjach tydzień temu rozmawialiśmy na 
różne tematy, m.in. omawialiśmy problem ośrodka zdrowia i lekarza i każdy radny, 
który  miał  wniosek  lub  interpelację  składał  je.  Wobec  tego,  czy  ktoś  z  Państwa 
Radnych ma wniosek lub interpelację?
Wiesława Staruch – mam pytanie odnośnie opłaty za śmieci. Miłakowo należy do 
tego samego Związku co my i mieszkańcy dostali z gminy książeczki. Czy u nas jest 
taka możliwość otrzymania książeczki od razu z drukiem przelewu?

Zenobia  Dwojacka  –  chcę  zapytać  Wójta  lub  Pan  Wójt  wskaże  mi  do  kogo  się 
zwrócić. Byli u mnie mieszkańcy bloku popegerowskiego, w którym jest mieszkanie. 
Jej właścicielka nie mieszka w nim już z 12 lat. Mieszkanie nie jest ogrzewane, jest 
zrujnowane,  ma popękane ściany,  rury,  grasują  w nim szczury.  U góry mieszkają 
ludzie z dziećmi. U nich też już jest wilgoć. Nadchodzi kolejna zima i oni pytają 
gdzie tu się zgłosić. Jest to mieszkanie własnościowe. 

Ad pkt 5
Zapytania mieszkańców gminy
1. Barbara  Zadworna  –  sołtys  Plajn   -  w  imieniu  p.  Budzyńskiego,  który  mi 
wczoraj zgłosił chcę spytać, czy była by możliwość przekopania, pogłębienia rowka 
który biegnie od świerka w poprzek Plajn, koło p. Klimek było zapchane, a ponoć 
teren jest gminny.
2. Genowefa Kirol – sołtys Skowron – mam prośbę, aby zwiększyć ilość koszy na 
plastyki i szkło, odbierają co dwa tygodnie i druga sterta leży obok kosza; wygląda to 
bardzo brzydko.
3. Marianna Srebrnik  - sołtys Burdajn – w związku ze śmieciami mam uwagę 
odnośnie odbioru śmieci z koloni; prawdopodobnie tam byli tylko raz i nie odbierają 
śmieci; też bym prosiła kosz na początku wsi, zatrzymują się samochody i wyrzucają 
śmieci (p. Wójt – to ja będę stawiał kosz dla przejezdnych, sami musicie pilnować, 
żeby nie wyrzucali)
 - chciałam się zapytać kto jest odpowiedzialny za cmentarz w Osieku, dlatego, że 
gdy chowają,  nie wiem czy ci co zawalają lub kopią groby, niszczą inne groby i 
pomniki,  to  nie  jest  pierwszy  raz,  rozmawiałam z  Kierownikiem ZUK;  jeśli  się 
zwraca człowiek z pytaniem to nie ma winnego, chcę zapytać jak to jest.
4. Monika Ptaszkiewicz – sołtys Ząbrowca – chciałam poprosić o zrandapowanie 
chodnika we wsi oraz parkingu oraz o oczyszczenie linii brzegowej wkoło jeziora w 



Zimnochach. Chciałam zapytać czy nie można by było pomyśleć o Zimnochach jako 
wizytówce turystycznej Godkowa oraz o utworzeniu tam plaży gminnej. 
5. Urszula Maj – sołtys Osieka – chcę powiedzieć odnośnie chodnika, ale chcę 
zapytać czy możemy fundusz sołecki z tego roku przeznaczyć na chodnik jeszcze, to 
co jest układane (krawężniki) wygląda strasznie, są szpary, zielsko będzie zarastać. 
6. Ryszard Łukaszuk – sołtys Podąg  - Panie Wójcie zgłaszałem i dzwoniłem, 
żeby dostarczono do nas żwir, ile mamy czekać a czekamy od maja, czy to przez ten 
remont drogi, czy nie ma szansy na ten żwir ?
- dziękuję, że „nie przybył” Pan na „Dni Podąg” w dniu 10.08.2013
- jadąc z Podąg koło kotłowni na Olkowo trzeba będzie poprawić kilka „jumbów”, bo 
woda wymyła, i jest obawa, aby jakiś ciągnik nie wpadł.
7. Anna Korzeniowska  – Kierownik Biblioteki chciałam poinformować , że 7 
września  pod  patronatem  Prezydenta  Bronisława  Komorowskiego  odbywać  się 
będzie II akcja narodowego czytania – w tym roku będą to utwory Aleksandra Fredry. 
Prezydent zwrócił się z prośbą, aby nawet w najmniejszej miejscowości odbyła się ta 
akcja. U nas odbędzie się to w dniu 6 września. Zapraszam do czytania. 
Pani Przewodnicząca – myślę, że to ciekawa inicjatywa.  Chcę przypomnieć również, 
że wnioski na fundusz solecki należy złożyć do 30 września. 
Na obrady przybył radny Byk Mirosław, stan radnych 12.
Ad pkt 6    
Podjęcie uchwały Nr XXXIV/170/2013 w sprawie udzielenia pomocy finansowej 
dla  Gminy Milejewo na organizację Dożynek Powiatu Elbląskiego w dniu 7 
września 2013r. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt 
został poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” 
- jako: 

UCHWAŁA Nr XXXIV/170/2013 – stanowiąca załącznik nr 1 do protokołu

Ad pkt 7   
Podjęcie uchwały Nr XXXIV/171/2013 w sprawie trybu udzielania i rozliczania 
dotacji  szkołom publicznym prowadzonym na terenie  gminy  Godkowo przez 
podmioty inne niż jednostki samorządu terytorialnego oraz w sprawie trybu i 
zakresu kontroli prawidłowości wykorzystania udzielonych dotacji. 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt 
został poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” 
- jako: 

UCHWAŁA Nr XXXIV/171/2013 – stanowiąca załącznik nr 2 do protokołu



Pan Radny Powiatowy Eugeniusz Paluch zapytał, czy można uzyskać informację kto 
będzie prowadził SP w Bielicy od 1 września 2013 roku.
Pan Wójt wskazał Sekretarz Gminy do udzielenia informacji.
Danuta A. Janczuk -  była podjęta uchwala o likwidacji SP w Bielicy. Ostateczny 
termin  likwidacji  to  31.08.2013  roku.  Trwa  proces  zamykania  szkoły  i  całej 
dokumentacji. W międzyczasie mieszkańcy , rodzice rozważali możliwość założenia 
stowarzyszenia, które by prowadziło szkołę. To się nie udało. Nawiązali kontakt ze 
Stowarzyszeniem  Przyjaciół  Szkół  Katolickich  w  Częstochowie,  pojechali  na 
posiedzenie  Zarządu  Stowarzyszenia.  Na  posiedzeniu  Zarządu  uzyskali  wstępną 
akceptację  po przedstawieniu swoich planów i  informacji  związanych ze szkołą  i 
Stowarzyszenie  wykazało  zainteresowanie.  Oprócz  SPSK  z  Częstochowy 
prowadzeniem  szkoły  było  również  zainteresowane  Stowarzyszenie  Narie  z 
Bogaczewa.  Oba  Stowarzyszenia  tego  typu  szkoły  prowadzi.  Do  Pana  Wójta  na 
piśmie  oba  stowarzyszenie  zwróciły  się  o  użyczenie  nieodpłatne  budynku szkoły. 
Wójt Zarządzeniem powołał zespól, który miał za zadanie wypracować opinię czy 
rekomendacje  dla  p.  Wójta,  któremu  z  tych  stowarzyszeń  byśmy  mogli  użyczyć 
nieodpłatnie  budynek  szkoły.  Jednogłośnie  Zespół  rekomendował  SPSK  z 
Częstochowy. W międzyczasie było spotkanie w SP w Bielicy, na którym była Pani 
Prezes  Stowarzyszenia  i  Pani  Dyrektor,  byli  rodzice  dzieci,  które  miały  by 
uczęszczać  do  szkoły.  Panie  przybliżyły  sposób  funkcjonowania  szkół  pod  im 
zarządami.  Słowo katolickie wcale nie wskazuje na to, że miałoby to być „przegięcie 
w jakąś stronę” czy fanatyzm. Nacisk na pewne elementy np. poszanowanie rodziny, 
wychowanie w duchu chrześcijańskim chociaż absolutnie nie jest wykluczone aby 
dzieci  innych  religii  i  wyznań  byli  uczniami  tej  szkoły.  W międzyczasie  SPSK 
otrzymało informację, że może być im użyczony budynek na 7 lat – oni chcieli na 20 
albo więcej.  W tej  chwili  równolegle dzieją  się  dwie rzeczy.  SPSK decyzją Pana 
Wójta jest wpisane do rejestru szkół publicznych prowadzonych przez inne jednostki 
niż  jst,  jest  już  oficjalnie  powołany  dyrektor  szkoły,  kadra  jest  pełna,  dzieci 
zapisanych 87 z tego 30 w oddziale 0 i przedszkolnym. W międzyczasie trwa proces 
likwidacji,  27.08.2013  jesteśmy  omówieni  na  przekazanie  SP w Bielicy  przez  p. 
dyrektor Annę Sarnowską dla gminy.

Przerwa w obradach 11:15 – 11:30
Przewodnicząca wznowiła obrady po przerwie. W trakcie przerwy padły wnioski o 
przewiezienie  wieńców  z  Dożynek  Parafialnych  w  Osieku  (  Plajn  i  Burdajn)  na 
boisko w dniu Dożynek Gminnych. Ustalono, że wieńce przewiezie samochód ZUK.
Przewodnicząca odczyta pismo, które wpłynęło w dniu 19.08.2013 roku z SGGW 
Katedry  Lasu  i  Ekologii  z  prośbą  o  wypełnienie  elektronicznej  ankiety  nt. 
przyszłości społecznych oczekiwań ochrony przyrody w lasach państwowych. 
Pan  Wójt  zaproponował,  żeby  wypełnić  ankietę  na  komisjach  we  wrześniu,  tym 
bardziej, że w składzie Rady Gminy mamy dwóch leśników. 



Ad pkt 8    
Podjęcie uchwały Nr XXXIV/172/2013 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Godkowo na lata 2013-2016 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt 
został poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” 
- jako: 

UCHWAŁA Nr XXXIV/172/2013 – stanowiąca załącznik nr 3 do protokołu

Ad pkt 9  
Podjęcie  uchwały  Nr  XXXIV/173/2013  w  sprawie  zmiany  budżetu  gminy 
Godkowo na 2013 rok 

Przewodnicząca  Rady  Gminy  odczytała  projekt  uchwały,  następnie  projekt 
został poddany pod głosowanie, w wyniku którego został przyjęty – 12 głosami „za” 
- jako: 

UCHWAŁA Nr XXXIV/173/2013 – stanowiąca załącznik nr 4 do protokołu

Ad pkt 10    
Odpowiedzi na interpelacje i wnioski
Wójt Gminy - Pani Przewodnicząca, Wysoka Rado 

− p.  Wiesława  Staruch  –  tak  będzie  i  u  nas,  że  będziemy  płacić  za  pomocą 
książeczek  i  zawartych  w  nich  blankietów.   Jestem  zdziwiony  bo  myśmy 
dzwonili  i  mieliśmy informację,  że  mają  wprowadzić,  dla  wszystkich gmin 
zrzeszonych  w  Czystym  Środowisku.  Po  dzisiejszej  sesji  zaprosimy  Panią 
Dyrektor  Biura  Czystego  Środowiska  i  Kierownika  PUK  w  Pasłęku  na 
spotkanie jeszcze w tym tygodniu w celu omówienia spraw zgłaszanych przez 
Państwa i usunięciu usterek i niedociągnięć

− Wójt skierował  do kierownika ZUK p.Dyl  prośbę – o wskazanie  podstawy 
prawnej,  mówiącej  że  ZUK ma 1,5 miesiąca na uporządkowanie terenu po 
wykonanych robotach , proszę też przygotować się do informacji nt. cmentarza 
w Osieku

− jeśli chodzi o mieszkanie w Grądkach to jedyna możliwość to zgłoszenie do 
SANEPIDu – to jest prywatne mieszkanie i tylko członkowie wspólnoty mogą 
zgłosić, my pomożemy wskazać właściciela lokalu dla SANEPIDu.

− Pytanie  p.  Zadwornej  –  dziś  bylem  w  Plajnach,  trzeba  było  mi  wtedy 
powiedzieć, to bym od razu zobaczył o co chodzi.  Od dziś w Plajnach jest 
zamiatarka  i  będzie  tam  czysto.  Mieszkańcy  powinni  wspierać  np.  p 
Budzyńską  czy  p.  Sadowskiego,  gdyż  oni  robią  inwestycje  z  których  i 
mieszkańcy będą mieli czy mają korzyść ( dostawa płodów rolnych, miejsca 
pracy itp.)



− myślę,  że  po spotkaniu  z  Czystym Środowiskiem nie  trzeba  będzie  więcej 
koszy, a potrzeba więcej rozmów w sołectwach na temat  segregacji śmieci. 
Musimy  zadbać,  żebyśmy  my  byli  w  porządku,  należy  zgniatać  np. 
opakowania plastikowe. Należy być bardziej wrażliwym i zwracać uwagę na 
nieprzestrzeganie prawa i przepisów przez innych.

− W Burdajnach – p. Marianna Srebrnik, my tego kosza nie postawimy, gdyż 
boisko jest  teraz  wydzierżawione bo nie  chcieli  mieszkańcy.  Jeśli  chodzi  o 
odbiór śmieci z kolonii to się to dociera i jeśli chodzi o kolonie to na razie ten 
zakład, który wywozi nie dostał jeszcze imiennego wykazu właścicieli. Chcę 
powiedzieć, że z Krykajn zabrałem też pojemnik, bo służył przejezdnym

− w Zimnochach też przebywają osoby, głównie właściciele  czy  użytkownicy 
działek, którzy zachowują się nieodpowiedzialnie jeśli chodzi o śmieci i ich 
segregację.

− jeśli  chodzi  o  linię  brzegową  w  Zimnochach  to  gospodarzem  jest 
Gospodarstwo Rybackie w Bogaczewie. Pani Kierownik GKŚ napisze dzisiaj 
upomnienie, są przepisy, które mówią o  wykaszaniu chwastów.

Droga do Strużyny też nie jest dobra. Plaża będzie zrobiona, dowiezienie piasku to 
nie problem, ale musimy mieć zgodę Bogaczewa. Musimy się spotkać i rozmawiać. 

− W trakcie przerwy rozmawialiśmy z radnym powiatowym i p. Przyborskim ws. 
krawężników  w  Osieku.  Musimy  szybko  podjąć  decyzję  bo  prace  już  są 
prowadzone. 

− żwir do Podąg – 5 ton na tyle mają pieniędzy, trzeba go przywieźć z Żabiego 
Rogu bo ten się nadaje, niestety nie ma chętnych na transport.

uczestnictwo  nasze  w  Podągach  uważałem  za  zbędne,  ponieważ  nikt  nas  nie 
zapraszał,  chcieliście  zrobić  to  we  własnym gronie  –  to  zrobiliście  nie  mieliśmy 
nawet ustnego zaproszenia. 

− Przygotowanie dożynek to nie taka prosta sprawa. Nagłośnienie to podstawa 
udanej imprezy. Chcemy wspólnie zrobić dożynki i spotkanie ukraińskie – taką 
propozycję  złożyłem dla  ks.  Sroki  i  być może w przyszłym roku wspólnie 
zorganizujemy,  jestem  pod  wrażeniem  spotkania  jak  społecznie  można 
zorganizować bardzo fajną i udaną imprezę.

Następnie odpowiedzi udzielił  kierownik ZUK – dziwi mnie, że to staje aż na sesji. 
Firma, która dokonywała pochówku z Pasłęka miała udzielić odpowiedzi, sporządzić 
protokół,  osobiście  kontaktować  się  z  Panią  Srebrnik.  Na  dzień  dzisiejszy  dziwi 
mnie, że firma nie kontaktowała się z Panią. Ja w związku z tym na piśmie wystąpię 
do tej firmy i na piśmie dostanie Pani odpowiedź.
Administratorem cmentarza  jest  ZUK – bez  zgody Pana nikt  nie  może  wejść  na 
cmentarz i zakończenie prac powinien Pan odebrać – stwierdził p. Wójt

− W  sprawie  odpowiedzi,  potwierdzam,  że  w  rozmowie  z  Panią  sołtys  z 



Ząbrowca  powiedziałem,  tak  dokończymy,  mamy  jeszcze  1,5  miesiąca  na 
wykonanie  prac  (  przełożenie  sieci  azbestowej  na  PCV)  i  tylko  w  tym 
kontekście zostało to powiedziane. 
W kwestii cmentarza w Osieku uwagi zgłosiła również p. sołtys Urszula Maj – 
po ostatnim pogrzebie leżały deski na sąsiednim grobie. 

Pan  Wójt  poinformował,  że  jak  co  roku  dzieci  ze  szkół  na  terenie  gminy  będą 
dojeżdżać na basen – 10 wyjazdów w okresie październik – listopad. Gmina finansuje 
dowozy. 

Pani  Przewodnicząca  –  jak  czytaliście  Państwo protokół  to  przeczytaliście,  że  p. 
Sadowski  złożył  pismo  w sprawie  wsparcia  przedsiębiorców,  którzy  inwestują  w 
gminie. Było spotkanie w gminie w obecności p. Skarbnik, p. Turowskiej.  Jest to 
temat  dla  Rady  Gminy  aby  rozważyć  ewentualnie  ulgi  dla  przedsiębiorców. 
Ostatecznie p. Sadowski wycofał swoje pismo. 
Mam  jeszcze  informację  dla  sołtysów  np.  pod  kątem  naszych  Dożynek.  Można 
produkty  lokalne  sprzedawać  w  trakcie  tzw.  Jednodniowych  restauracji,  które  są 
legalne w świetle obowiązujących przepisów.

Ad pkt 11
Przyjęcie protokołu z obrad XXXIII sesji.
Protokół został udostępniony do wglądu dla Radnych, którzy zapoznali  się z jego 
treścią i nie wnieśli uwag. Protokół został przyjęty jednogłośnie 12 głosami „za”.

Ad pkt 12
Zakończenie obrad.
Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodnicząca Rady zakończyła obrady Sesji i 
podziękowała zebranym za przybycie. Obrady zakończono ok. godz. 12:45.

Przewodnicząca Rady Gminy 
          Ela Krystyna Jankowiak

Protokółowała 
Danuta Anna Janczuk 
Sekretarz Gminy


